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Innkalt  

  
Representerer  

    

Tonje Thorbjørnsen Fagforbundet      

Eli Sogn Iversen  
Eva Aronsen 
Silje Paulsen 
Anne Yun Rygh   

KS 
Virke 
Spekter 
Utdanningsforbundet  

    

Tone Beate Trones (vara for 
Anders Grydeland Ek) 

KS      

Vibeke Scheele Moe Norges frisør- og velværebedrifter 
(NHO) 

    

Ingri Bjørnevik Fagforbundet      

Einar Hanisch 
Bodil Røkke 
Helge Sporsheim 
Andrew Cornell 

Delta 
Parat 
LO Stat 
Utdanningsforbundet  

    

Anne Lise Solbakk Skolenes landsforbund      

Catrine Utne Pettersen KS (skoleeier)   

Bjørn Ivar Jenssen KS (skoleeier)      

Attilla Amirov  

Tone Hee Åker 

Elevorganisasjonen  
Helsedirektoratet (observatør) 

    

  
     

      

Fra Utdanningsdirektoratet        

Sanja Maksimovic  
 
                                                            

Divisjon for læring og vurdering      

     

    

    
     

Forfall: Anne Lise Solbakk 
             Tone Beate Trones 
             
             



 

 

                                        

32/2024 Godkjenne innkalling og dagsorden, og saker til eventuelt  
 
Vedtak: Innkallingen og dagsorden ble godkjent  

33/2024 Godkjenne referat fra rådsmøte fra 30. mai 2024 
 
Vedtak: Rådet godkjente referatet 

34/2024  Arbeid med UR 

- Det ble sendt ut første utkast til utviklingsredegjørelsen på mail tirsdag 3. 

september. 

- Det ble satt av 15-20 minutter på rådsmøtet til lesing av rådets 

utviklingsredegjørelse. 

- Tilbakemeldinger på utviklingsredegjørelsen og innspill til endelig sammenstilling.  

Overordna tilbakemeldinger og innspill til endelig sammenstilling av UR fra rådet:  

• Teksten/innholdet på noen av fagene må justeres. 

• Det er gjort en god jobb med UR så langt.  

• Enkelte steder (der det er relevant) bør man skrive om at det er ulike oppfatninger 

rundt utviklingstrekk og anbefalinger i ulike fagmiljøene.  

• Forslag til formuleringen av innspill fra ulike organisasjoner: Innspill fra ulike 

organisasjoner bør omtales i rådets utviklingsredegjørelse som innspill fra ulike 

fagmiljøer.  

Ulike innspill om enkelte fag:  

• Det kom innspill på at man bør åpne rådets anbefalinger som gjelder 

Ambulansefaget mer opp. Kanskje en femåring utdanning er en vanskelig løsning å 

få til, og at det bør åpnes opp i rådens anbefaling å se på andre løsninger og 

alternativer enn det man foreslått tidligere.  

• Helsearbeiderfaget - Godt bilde av dagens sitasjon.  

• Helseservice – Kanskje litt kort men likevel tydelig. 

• Noen spilte inn at fagmiljøene innen fot og tannhelse ønsker en annen organisering 

av utdanninger. Her ble det foreslått at dette beskrives i delen om utviklingstrekk 

og ikke som anbefaling fra rådet.  

• Noen i rådet løftet frem at noen fagmiljøer ønsker at tannhelsesekretær bør flyttes 

ut fra vgo.  

o  Videre innspill: At noen av anbefalingene som sto under rådets 

anbefalinger bør tas bort og heller skrive det om som et utviklingstrekk.  

• Fotterapi: Skrive om privatistordninger, kvalitet og antall stryk.  

 

Generelle innspill om innhold, språk og kilder:  

• Spørsmål om referanser: Referanser sendes til Sanja. Ta med de kildene som er 

relevante. Kildehenvisning: Dette er ikke en forskingsrapport, men direkte sitater er 

det viktig at det står presist hvor de er hentet fra.  

• Noen steder uklare formuleringer, trengs mer språkvask osv.  

 

https://utdanningsdirektoratet.sharepoint.com/:b:/r/sites/FagligradHO-gruppe/Delte%20dokumenter/2021-2025/2023-24/1.%20R%C3%A5dsm%C3%B8ter/R%C3%A5dsm%C3%B8ter%202024/R%C3%A5dsm%C3%B8te%204%20-%2030.%20mai%202024/FRHO.%20Referat.pdf?csf=1&web=1&e=ga06cq


 

 

• Få mer frem i innledningen hvordan rådet har jobbet med kunnskapsgrunnlaget 

sitt.  

Vedtak:  

Rådsmedlemmene/noen av gruppene må jobbe videre med sine UR. Rådet må lese og 

sende tilbakemeldinger skriftlig til AU. Alle som har behov for å gi skriftlige innspill gjør det 

innen fredag 06. 09.24. AU gir beskjed når rådet kan begynne å lese på nytt. Innspill sendes 

til Sanja med AU på kopi.  

35/2024 Orienteringer v/AU-HO og Utdanningsdirektoratet  
 
Ny representant fra Elevorganisasjon i rådet  

Attilla Amirov  
 

Mulighet for gjenåpning av saken om Hudpleie  
-  Status: Udir har mottatt tilleggsinformasjon er i dialog med forslagstilleren NFVB  

 
Handlingsplan for digital kompetanse og infrastruktur i fag -og yrkesopplæringen  

- Se vedlagte saksdokumenter 
 
Ny statistikk – Høst 24 

- Sysselsetting av fagutdannede (publisert 22.august) 
- Gjennomføring vgo + ungdom uten og utenfor vgo (publisert 27.august) 
- Første inntak vgo (publiseres 30.august)  

 
Oppdragsbrev 2023-020 Vurdere om enkelte små fag i vgo-strukturen, som primært har 
voksne søkere, bør innplasseres som fagskoletilbud (nivå 5 
i Nasjonalt kvalifikasjonsrammeverk).  

Felles oppdrag til HK-dir og Udir. Svar på oppdrag og anbefalinger. Se vedlagt 
presentasjon.  

Høring - NOU 2024: 8 Likestillingens neste steg (Mannsutvalgets rapport)   
Frist: 16. september 2024  

I utredningen foreslås det et tiltak om å «gjennomføre en nasjonal satsing for at 
flere unge skal velge og gjennomføre kjønnsutradisjonelle utdanningsprogram på 
yrkesfag». I beskrivelsen av tiltaket står det at satsingen bør inneholde ulike 
virkemidler, bl.a.:    

«Arbeid for bedre kjønnsbalanse tas eksplisitt inn i mandatet til Samarbeids-  
rådet for yrkesopplæring (SRY) og de faglige rådene, og med det engasjere 
næringslivet og partene i arbeidslivet i satsingen. »    

Se kapittel 11.3.7, tiltak 16 (s. 256-258).  

Flere detaljer  

36/2024 Eventuelt  
Tilbakemelding til Udir og glad nyhet fra Rogaland fylkeskommune v/ Catrine Utne 
Pettersen 
Rogaland fylkeskommune er fornøyd med dialogen og samarbeidet de har med Udir i 
forbindelse med MFY.  

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.regjeringen.no%2Fno%2Fdokumenter%2Fhoring-nou-2024-8-likestillingens-neste-steg%2Fid3041264%2F&data=05%7C02%7CCarine.Gronholz%40udir.no%7C0c18398067554e3079d308dc97458fb1%7C8cd185d33aa64594833da058dabb5b6d%7C0%7C0%7C638551572228867444%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=H6h2hSvrCNUjoQj9P0NP3ANofHdXnd%2FgnA0corWL06M%3D&reserved=0


 

 

Glad nyhet: Flere helsefagarbeidere har fått læreplass i Rogaland fylkeskommune.  
 

 


